

Bujumbura, 12 November 2017.

Dear Applicant,

Thank you for your interest in becoming a member of ISOC Burundi.

ISOC Burundi's current terms and conditions require:

- the subscription to our articles of association
- a minimum age of 21 years
- payment of a one-time membership fee of BIF10,000
- payment of a recurring contribution of BIF60,000 per annum payable in advance.

If you are 21 years old or more and accept to subscribe to, and comply with our articles of association which can be accessed in French version at <http://www.isoc.bi/IMG/pdf/statuts.pdf> , you will be admitted as a full member of ISOC Burundi upon reception of your joining one-time membership fee (BIF 10,000) plus your recurring contribution fee, i.e. BIF 70,000 in total. However, should you have financial constraints to pay the recurring annual contribution of BIF 60,000 in one installment, you may opt to pay your contribution in more installments (semi-annually, quarterly or monthly), and pay at least BIF 5,000 of your contribution upon joining ISOC Burundi as a full member, and commit to pay the balance regularly according to your option.

Accordingly, your full membership will be granted as soon as the total amount of at least BIF 15,000 is received.

Following is the Bank information for your payments:

Bank

Name: INTERBANK BURUNDI (I.B.B.)
Address: BP 2970 BUJUMBURA, BURUNDI
SWIFT code: IBBUBIBI

Beneficiary

Beneficiary's Name: ISOC.BI (Internet Society Burundi)
Beneficiary's Address: BP 2480 BUJUMBURA, BURUNDI

Account:

payment in Burundi Francs (BIF):

701-4142201-33

IBAN: BI817010414220133

Communication:

"ISOC BURUNDI joining Fees + <Full Name of Applicant>"

If you require any further information, please send an email to victor.ciza@gmail.com .

Best regards,

Victor Ciza, President
ISOC Burundi asbl
BP 2480 Bujumbura, Burundi

Bujumbura, 12 Novembre 2017.

Cher(e) candidat(e),

Nous vous remercions de votre intérêt à devenir membre d'ISOC Burundi.

Les conditions actuelles pour l'adhésion à ISOC Burundi en tant que membre effectif sont les suivantes:

- Adhésion à nos statuts
- Avoir un âge minimum de 21 ans
- Paiement d'une cotisation unique de 10 000 BIF correspondant aux frais d'adhésion
- Paiement d'une contribution récurrente de BIF 60 000 par an payable anticipativement.

Si donc vous avez 21 ans ou plus et acceptez de vous conformer à nos statuts, lesquels peuvent être accessibles en version française au <http://www.isoc.bi/IMG/pdf/statuts.pdf>, vous serez admis en tant que membre effectif d'ISOC Burundi dès réception de votre cotisation unique d'adhésion (10 000 BIF) plus votre contribution récurrente, soit au total BIF 70.000. Cependant, si vous avez des difficultés financières pour payer la contribution annuelle récurrente de 60 000 BIF en un seul versement, vous pouvez opter de payer votre contribution en plusieurs versements (semestriels, trimestriels ou mensuels) et payer une contribution d'au moins 5 000 BIF en adhérant à l'ISOC Burundi en tant que membre à part entière, et aussi vous engager à payer régulièrement le solde en fonction de votre option. Par conséquent, si vous remplissez les autres conditions, votre qualité de membre effectif sera acquise dès que le montant total d'au moins 15 000 BIF sera reçu.

Voici les informations bancaires pour vos paiements :

Banque :

Nom: INTERBANK BURUNDI (I.B.B.)

Adresse: BP 2970 BUJUMBURA, BURUNDI

Code SWIFT: IBBUBIBI

Bénéficiaire

Nom du bénéficiaire: ISOC.BI (Internet Society Burundi)

Adresse du bénéficiaire: BP 2480 BUJUMBURA, BURUNDI

Compte :

paiement en francs burundais (BIF):
701-4142201-33
IBAN: BI817010414220133

Communication:

" Adhésion à ISOC BURUNDI et cotisation initiale+ <votre nom complet >"

Si vous avez besoin de plus amples informations, veuillez envoyer un courriel à victor.ciza@gmail.com.

Cordialement,

Victor Ciza, Président

ISOC Burundi asbl

BP 2480 Bujumbura, Burundi